
Raalte, 2 september 2021

Onderwerp: Parkeerboetes oude wijken

Geacht college,

Naar aanleiding van diverse berichten en signalen blijkt er momenteel extra door BOA’s 
gecontroleerd te worden op fout parkeren in woonwijken.

Waar “goed parkeren” uiteraard de norm is, is dit zoals bekend niet overal mogelijk. Zeker in de 
oudere wijken waar de parkeernormen uit de jaren 70 niet aansluiten bij de realiteit van nu.

Daarom de volgende vragen:

1.       Klopt het dat er extra controles zijn m.b.t parkeren in woonwijken?
Zo ja; waarom?

2.       Deelt het college onze mening dat het onredelijk is om in wijken waarvan bekend is dat 
er simpelweg te weinig parkeerplaatsen zijn zo strak te controleren?

3.       Is het college bereid de handhaving te pauzeren totdat deze wijken weer voldoen aan de 
nieuwe parkeernormen?
(Uiteraard zijn wij wel voor handhaving wanneer er echt gevaarlijke situaties ontstaan.

4.       Er lopen al diverse acties om problemen rondom parkeren op te lossen. Kan het college 
aangeven hoe het hier mee staat?

5.       Met de genoemde acties worden een aantal knelpunten rondom parkeren opgelost 
maar wat de VVD betreft moeten er meer knelpunten worden opgelost. Deelt het college 
onze mening?
Zo ja; wanneer kunnen wij hierover voorstellen verwachten?
Zo nee; waarom niet?
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